
Styremøte i SHL 6/24
Til stede: Eirik, Magdalena, Sven, Silja, Marius

Sak 28/24: Etablering av strømpunkter til parkeringsplass
Opprydding rundt gravearbeid. Fjerning av noe stein, legge på jord og så frø.
Lading av bildelingsbiler. Styret vil jobbe med en løsning for hvordan dette skal 
administreres.

Sak 29/24: Pumpehussaken
Til info: Saken er utsatt for å kunne behandles politisk i kommunen.

Sak 30/24: Informasjon vedrørende klippeavtale
Avtsle om gressbrenning fjernet fra kontrakt (aldri utført). For rydding ved kantstein er 
det kjøpt inn en freslignende kantklipper som skal brukes i stedet for flammer. 
Plenklippetraktoren er mange år og må nok byttes ut i løpet av det neste året. Plenen blir 
ikke klippet før servicen er gjennomført. (Oppdatering torsdag: ble klipt i går)

Sak 31/24: Følge opp plan med landskapsarkitekt og arborist
Landskapsarkitekt er blitt kontaktet. Dokumenter videresendes angående befaring fra 
arborister. Ønsker en helhetlig plan, der bl.a. den “gamle blomsterenga”. Styret tar 
kontakt med flere firma for å komme videre med saken.

Sak 32/24: Erstatting av trær HCV (bjørkealleen) 
Erstatning av bjørketre i HCV vil bli gjennomført når avtale er inngått.

Sak 33/24: Hyrebil med hengerfeste
Nye elbilladere er på plass. Hyre blir kontaktet for å kunne bytte ut fossilbil med elbil. I 
tillegg vil vi etterspørre om det er mulig å få en bil med hengerfeste.

Sak 34/24: Søppelløsning
Enkelte synes den nye løsningen har medført for mange dunker og svært sjelden tømming 
av f.eks. restavfall. Ikke alle hus har stort nok område for å tilstrekkelig antall dunker på egen 
tomt.


